
Protokoll från årsmöte i Malmö FF 2021-03-05

Plats: via Percap (digital applikation for möten)

$1
Mötet öppnas

s2
Fastställande av
röstlängd ftir mötet

s3
Val av ordfärande och
sekreterare ftir mötet

s4
Val av protokoll-
justerare och
rösträknare

$s
Fråga om kallelse till
årsmötet har skett i
vederbörlig ordning

Ordfärande Anders Pålsson inleder årsmötet.

Anders Pålsson framfär minnesord och färrättar parentation frir två
avlidna MFF : are : hedersordfürande Hans Cavalli-Bj örkman och
Tommy Larsson

Anders Pålsson håller ett kort inledande anftirande och lorklarar därefter
årsmötet öppnat.

353 medlemmar är röstberättigade vid årsmötet, varav 3 är
representerade genom fu llmakt. Å¡smötet godkänner röstlängden.

Hans Petersson väljs till ordftirande for mötet med 280 röster lor och 7
emot. Pontus Hansson väljs till sekreterare lor mötet med273 röster for

Hans Petersson informerar om de praktiska saker som gäller till floljd av
att årsmötet sker digitalt med anledning av pandemin och samhällets
restriktioner som inte tillåter sammankomster med mer än ett mycket
begränsat antal personer.

Stadgarna ftireskriver två protokolljusterare som också är rösträknare.
Infor årsmötet hade forslag framställts om Annsophie Berggren och
Arvid Falk.

Årsmötet väljer Annsophie Berggren och Arvid Falk till
protokolljusterare och rösträknare med 283 röster for och I emot.

Stadgama floreskriver att kallelse ska skickas ut till medlemmarna senast

tre veckor ftire årsmötet. Utskicket kan ske elektroniskt florutom till de

medlemmar som har begärt att fä medlemsinformation via vanlig post.
Mötessekreterare Pontus Hansson informerar om att kallelse har
skickats ut elektroniskt samt per post i foreskriven tid.

Årsmötet godkänner att det har kallats i vederbörlig ordning med 268 ,,r
röster for. ,t' ,l
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$6
Fastställande av
ftiredragningslista

s7
Styrelsens
verksamhetsberättelse
samt årsredovisning
fiir det senaste
verksamhetsåret

$8
Revisionsberättelse

$e
Fastställande av
resultat- och
balansräkning

$10
Fråga om
ansvarsfrihet für
styrelsen

s11
Fastställande av
medlemsavgifter

Föredragningslista har gåttt ut tillsammans med kallelsen. .Â¡smötet
fastställer ftiredragningslistan med 244 röster for.

Verksamhetsberättelse och årsredovisning har funnits tillgängliga på
MFF:s hemsida och fär avhämtning på MFF:s kontor sedan 20 februari
och bifogas protokollet som bilaga 1.

S ammanfat t ande pr e s e nt at i on av v e r lcs amhe t e n
Anders Pålsson inleder med en sammanfattande presentation av
verksamheten under ftiregående år samt vissa utblickar inftir 2021

Ekonomisk redovisning
Ekonomichef Nicklas V/igren presenterar en sammanfattning av den
ekonomiska redovisningen. Den fullständiga ekonomiska redovisningen
finns i bilaga 1.

Richard Peters ftiredrar revisionsberättelsen for 2020.
Revisionsberättelsen ingår som en del av bilaga 1. I granskningen av
årsredovisningen finner revisorerna att den ekonomiska redovisningen
har upprättats enligt god redovisningssed, att den fäljer lagar och
forordningar och att den ger en rättvisande bild av verksamheten.
Revisorema till styrker att årsredovi sningen fastställ s.

Revisorerna har även granskat styrelsens fiirvaltning av verksamheten
och finner att den har foljt stadgarna. Revisorerna tillstyrker att styrelsen
bevilj as ansvarsfrihet.

Ä.rsmötet fastställer resultat- och balansräkning samt disposition av
överskott respektive underskott i enlighet med balansräkningen med259
röster for.

Ärsmötet bevilj ar styrelsen ansvarsfrihet flor foregående verksamhets-
och räkenskapsår med235 röster for och 4 emot. Styrelsen deltar ej i
beslutet.

Styrelsen floreslår oftirändrade medlemsavgifter for 2021, d.v.s.
400 kronor ftir vuxna, 200 kronor ft)r ungdom till och med 18 år och
600 kronor for familj.

¡
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Ärsmötet beslutar enligt forslaget med243 röster for och 6 emot.



$12
Fastståillande av
verksamhetsplan fìir
det kommande året

s13
Behandling av
styrelsens färslag och i
rätt tid inkomna
motioner
s14
Fastställande av
antalet
styrelseledamöter

VD Niclas Carlnén foredrar verksamhetsplanen for 2021.

Årsmötet godkänner verksamhetsplanen med245 röster ftir och 12
emot.

Medlemman Bo Killander berömmer möjligheten att betala biljetþris
für matchema även om man inte kan komma till stadion som ett sätt att
stötta färeningen och uppmanar fiireningen att göra reklam for denna
möjlighet.

Inga forslag eller motioner forelåg.

Valberedningens lorslag finns i bilaga2.

Valberedningens ordftirande Jörgen Svensson ger en kort bakgrund till
valberedningens arbete och till fiirslaget om att reducera antalet
styrelsesuppleanter. Valberedningen arbetar på uppdrag av
medlemmarna och träffar löpande olika intressenter, t.ex. MFF Support,
samt möjliga kandidater for de poster valberedningen har att floreslå
kandidater till. Ett tiotal sådana möten har ägt rum. Valberedningen
träffar även alla styrelseledamöter individuellt och VD Niclas Carlnén. I
underlaget ingår de styrelseutvärderingar som styrelsen genomför.
Valberedningen arbetar med målet att den samlade kompetensen i
styrelsen ska stämma överens med hela foreningens behov och att
styrelsen ska vara väl sammansatt och tillsammans besitta de
kompetenser som krävs. Valberedningens bedömning är att foreningen
har en utmärkt styrelse.

Jörgen Svensson ftiredrar valberedningens ft)rslag i fråga om antal
styrelseledamöter och styrelsesuppleanter. Förslaget är att bibehålla nio
ordinarie styrel seledamöter.

,4,rsmötet beslutar enligt valberedningens lorslag med 250 röster ftir och
4 emot.

Val av styrelseledamöter
Zlatko Rihter, som annars hade varit kvarstående styrelseledamot med
tvä âr kvar av sin mandattid, lämnade styrelsearbetet i slutet av 2020 pä
grund av arbete på annan ort.

Valberedningen floreslår omval av Maria Ivarsson och Lars Ljungälv for
en tid av tre år, nyval av Bodil Rosvall Jönsson för en tid av tre år samt -,1
nyval av Hamdija Jusufagic ftir en tid av tvä âtr. i
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Å.rsmötet beslutar attvälja Maria Ivarsson, Lars Ljungälv och Bodil
Rosvall Jönsson till styrelseledamöter ftir en tid av tre år med 230 röster
for och 12 röster emot. Ärsmötet beslutar attvälja Hamdija Jusufagic till
styrelseledamot ftir en tid av två år med 196 röster for och 12 emot.

Val av s tyr e I s e suppl e ant e r
I och med att årsmötet fastställde valberedningens forslag om antal
styrelsesuppleanter sker inget val av styrelsesuppleant.

Val av revisorer
Valberedningen ftireslår omval av Paul Hansson och Richard Peters ftir
en tid av ett år. Årsmötet väljer Paul Hansson och Richard Peters till
revisorer ftir en tid av ett år med 199 röster for och 3 emot.

Val av revisors suppleanter
Valberedningen foreslår omval av Jeanette Roosberg och Mats Persson
for en tid av ett år. Å¡smötet väljer Jeanette Roosberg och Mats Persson
till revisorssuppleanter fär en tid av ett år med 199 röster for och 3

emot.

Val av ledamot till valberedning
Rolf Nilsson foreslår Ingemar Erlandsson ftir omval flor en tid av tre år.

Årsmötet väljer Ingemar Erlandsson till ledamot i valberedningen für en
tid av tre år med 216 röster for och 1 emot.

Ett antal frågor hade inkommit från medlemmama inftir årsmötet och
dessa besvarades. Pierre Nordberg läser upp frågorna och representanter
fi)r styrelse och ledning svarar.

Första frågan handlar om i fall det kan bli krav på vaccination eller
antikroppstest für att kunna gå på matcherna. Niclas Carlnén svarar att
Svensk Elitfotboll har en dialog med Folkhälsomyndigheten och att
fotbollen kommer att lolja de rekommendationer som finns. Det
kommer däremot sannolikt inte att inforas något eget krav.

Andra frågan handlar om i fall munskydd anses bryta mot
maskeringsforbudet. Niclas Carlnén svarar att det ftir närvarande inte
ftireligger något krav på munskydd men om det skulle komma ett sådant
måste hänsyn tas till det.

Tredje frågan handlar om Rasmus Bengtsson och hans avsked från
Malmö FF. Niclas Carlnén svarar att Rasmus Bengtsson är en
arbetstagare i ftireningen och att Niclas Carlnén därmed uttalar sig som
arbetsgivarrepresentant. Av den anledningen går det ej att gå in på
detaljer. Dialogen mellan parterna har varit bra och båda parter är nöjda
med den överenskommelse som har nåtts.

$16
Övriga frågor
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s17
Mötet avslutas

Prisutdelning

Fjärde frågan handlar om i fall den loge som bär Zlatan Ibrahimovics
namn bör byta namn. Niclas Carlnén svarar att namnet än så länge är
kvar och att det inte finns någon intern diskussion om forändring.

Femte frågan handlar om att det görs en kreditupplysning på de
medlemmar som betalar medlemsavgiften med faktura. Niclas Carlnén
svarar att det sker automatiskt i det externa system Malmö FF använder
for medlemshantering och att Malmö FF for en diskussion med
leverantören som emellertid hittills inte har velat göra någon forändring.
Malmö FF hoppas kunna hitta en lösning.

Sjätte frågan handlar om det forhållande att Malmö FF har gjort många
tränarbyten de senaste åren, vilket loranleder frågeställaren att undra om
det finns tankar pâ att fostra egna tränare. Daniel Andersson svarar att
det är något fÌireningen gäma vill. På senare tid har Andreas Georgson
tagit steget från P17 via P19 och A-laget till England och Jeffrey
Aubynn har också gått från P17 och Pl9 till attvara assisterande tränare
i A-laget. Vi har dock ännu inte fostrat någon huvudtränare till A-laget
men det är något vi gärna hade sett. Samtidigt är bedömningen att de
huvudtränare vi anställer bör ha internationell erfarenhet och meriter
som huvudtränare, vilket gör att kandidater som kommer från de egna
leden sannolikt skulle behöva en period i andra klubbar ftirst.

Sjunde frågan handlar om att ersätta Isaac Kiese Thelin. Daniel
Andersson svarar att Isaac Kiese Thelin gjorde en bra säsong under
2020. När en ordinarie spelare lämnar behövs en ersättare. Första frågan
är alltid om denna spelare redan finns i truppen och om så inte är fallet
sker en rekr¡eringsprocess. Vi arbetar med att hitta rätt spelare.

Hans Petersson ftirklarar mötet avslutat.

Prisutdelning vidtar

Prisutdelningen inleds med att Pontus Hansson läser upp pristagare och
motivering for dem som i är har utsetts till vinnare av Bengt Madsens
ungdomspris. Det är Andera Linderoth, Dan Olofsson och Henrik
Bergström. Priset delas ut vid annat tillftille.

Priser delas ut till foljande flortjänta personer:
FV:s pris till framstående pojke: Hugo Larsson
FV:s pris till framstående junior: Mubaarak Nuh
Folksams vandringspris till lovande 15-åring: Marcus Pettersson
Guldlagets stipendium till framstående l6-åring: Josef Al-Imam
Guldlagets stipendium till framstående junior: David Edvardsson
Malmö Idrottsjournalisters Klubbs pris till ungdomsledare: Alan
Malveda
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Axel Johanssons minnesfond: Isak Bjerkebo, Markus Björkqvist,
Melker Ellborg, Emil Lindman

Följande medlemmar erhåller veterannål for 25 års medlemskap i ftiljd:
Oscar Andersson
Mark Edwards
Lars-Erik Eriksson
Hans Mattisson
Peter Olofsson
Jan Silbersky
Carl Svensson
Jarl Thorstensson
Magnus Tykesson
Henrik Zackrisson

Följande medlemmar erhåller diplom for 50 års medlemskap i ftiljd
Christer Ahrling
Inge Alm
Magnus Alvgrim
Thommy Elmevi
Peter Hanell
Inge Hansson
Ulf Heintze
Sune Hylen
Gunnar Johanzon
Jonny Kristiansson
Kent Liljenfors
Bertil Lindrup
Jan Magnell
Claes-Håkan Månsson
Mats Olsson
Anders Pålsson
Mats Sjölin
Karl-Georg Sjöqvist
Bertil Waldnert

Följ ande personer tilldelas ständigt medlemskap :

Jonnie Fedel
Claes Malmberg
Jörgen Ohlsson
Anders Palmér

Avslutningsvis utsågs Håkan Jeppsson postumt till hedersmedlem.
/l
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Traditionsenlig
avslutning

Vidprotokollet

Ponfus Hansson
Protokollsekreterare

Justerat

Med ton tagen i en inspelning med Einar Malmborg avslutas årsmötet
traditionsenligt med att medlemmarna, denna gång var och en på sitt
håll, sjunger MFF:are är vi alla.

Justerat Justerat

Berggren
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